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Z á p is
z jednání Kulturní komise, konané dne 4. 4. 2024 od 17:00 hodin v prostorách malé 

zasedačky, budova radnice Brno-Líšeň

Přítomni: Hana Sosíková, Jaroslava Vorálová, Josef Šiška, Veronika Buchtová, Dita Prokešová, 

Sylva Marková, Zbyněk Stejskal, Ladislav Valášek

Omluvena: Eva Svobodová -  účast na vernisáži v galerii LíPa, kterou organizovalo KCL Brno-Líšeň 

Hosté: p. Šárka Zemanová -  radní MČ Brno-Líšeň, p. Michal Kročil -  ředitel KCL,

Navržený program:

a) zahájení, prezenční listina

b) odsouhlasení a případné doplnění bodů programu

c) zhodnocení návštěvy divadla z .s. Marvánek, -  ukázka představení

d) informace z RMČ -  paní radní pro kulturu Šárka Zemanová

e) informace z Kulturního centra Kotlanka -  pan ředitel Kročil

f) diskuze - závěr

H. Sosíková- zahájila dubnové zasedání Kulturní komise a konstatovala, že komise je 
usnášeníschopná a navrhla předřazení bodu e) programu jednání a zařazení nového bodu 
nájem nebytových prostor za zvýhodněné nájemné

Nově navržený program:

a) zahájení, prezenční listina

b) odsouhlasení a případné doplnění bodů programu

c) informace z Kulturního centra Kotlanka -  pan ředitel Kročil

d) nájem nebytových prostor za zvýhodněné nájemné

e) zhodnocení návštěvy divadla z.s. Marvánek, -  ukázka představení

f) informace z RMČ -  paní radní pro kulturu Šárka Zemanová

g) diskuze - závěr
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Hlasování

pro/proti/ zdržel se

7/0/0

O dsouhlasený program K K  dne 4. 4. 2024:

Nově navržený program:

a) zahájení, prezenční listina

b) odsouhlasení a případné doplnění bodů programu

c) informace z Kulturního centra Kotlanka -  pan ředitel Kročil

d) nájem nebytových prostor za zvýhodněné nájemné

e) zhodnocení návštěvy divadla z. s. Marvánek, -  ukázka představení

f) informace z RMČ -  paní radní pro kulturu Šárka Zemanová

g) diskuze - závěr

Ad c)

Ředitel Michal Kročil informoval o akcích a činnosti Kulturního centra Líšeň -  Líšeňské hody, 

vážná hudba na zámku

Ad d)

Ředitel KCL předložil členům KK žádosti o nájmu nebytových prostor za zvýhodněné nájemné 

v budově Dělňáku na ulici Klajdovská.

1. o snížení nájemného si zažádala Hudební škola YAMAHA na 18. 5. 2024. KCL navrhuje 

poskytnout slevu z nájmu ve výši 40%.

2. o snížení nájemného si zažádal Spolek rodičů při ZUŠ, Trnkova 81. KCL navrhuje poskytnout 

slevu z nájmu ve výši 50% na termín 31. 5. 2024. Na termín 7. 6. 2024 navrhuje KCL slevu 

z nájmu ve výši 80% a na den 12. 6. 2024 doporučuje KCL slevu z nájmu ve výši 90%

3. o snížení nájemného si zažádalo Selesiánské středisko na 9. 6. 2024. KCL navrhuje 

poskytnout slevu z nájmu ve výši 80%

p. Sosíková zažádala M. Kročila o zaslání digitálníně zpracovaného formuláře Žádosti o užívání 

nebytových prostor, v předané tištěné formě malou typou písma, by po skenování nemusel být 

čitelný

17:10 - na KK se dostavil pan Zbyněk Stejskal

Kulturní komise bere na vědomí žádosti o pronájmu nebytových prostor za zvýhodněné nájemné 

Hlasování 8/0/0
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Ad e)

Členové KK kladně zhodnotili účast na zkoušce Líšeňského divadelního spolku Marvánek dne 4. 3. 

2024

Ad f)

p. Šárka Zemanová informovala členy KK o následujícím:

1. ) socha Svaté trojice za kostelem v MČ Líšeň

Socha Svaté trojice je majetkem líšeňské farnosti. Existují různé možnosti pořízení nové sochy- 

repliky, které se pohybují v cenové relaci od 800 000 -  1.200.000 korun. Není jasné, kdo bude novou 

sochu financovat, zda se uspořádá finanční sbírka nebo přispěje líšeňská farnost. Uvedla možnost 

požádat si o finanční prostředky z dotačního fondu. Důležité je vědět, zda má farnost o novou kopii 

sochy zájem -  prověří paní radní Zemanová. Probíhala diskuze mezi členy KK ohledně zachování 

původního vzhledu sochy nebo možnosti jiného pojetí vzezření sochy.

2. ) Závěrečné zprávy spolků

Žádosti o dotace se předkládají do konce října, vyúčtování dotací se předkládají k poslednímu dni 

v měsíci únoru. Paní Zemanová přednesla otázky k závěrečné zprávě, které vzešly ze zasedání 

RMČ Brno-Líšeň. Členové KK diskutovali, jakou bude mít vypovídající hodnotu zpráva 

z předchozího roku, když přidělené finanční prostředky spolky vyúčtují formou účtů, když nepoužijí 

finanční prostředky na účel, který požádaly, musí podat na radu žádost o změnu. Členové komise 

se shodli, že zejména neprůhledné vykazování dotací je u Národopisného souboru Líšňáci, kde 

není zřejmé, jaké a kolik krojů si koupili nebo opravili. Východiskem by byla pasportizace krojů, 

kterou národopisný soubor dle paní Kučerové nedisponuje.

Dále členové diskutovali ohledně přidělených dotací z rozpočtu MČ Brno-Líšeň, hospodaření spolků 

s přidělenými finančními prostředky. Komise se usnesla, že by požadovala vypracovat formulář- 

zprávu od spolků -  využití dotací z předchozího roku. Zpráva bude sloužit jako ověření, jak byly 

použity přidělené finanční prostředky

3. ) Líšeňské hody

Proběhlo jednání mezi zástupcem národopisného souboru a zástupci městské části. Líšeňské hody 

se budou konat v sobotu 7. 9. 2024. V pátek a v neděli bude doprovodný program, na kterém 

vystoupí např. Anna K., Lenka Dusilová. Součástí krojované soboty budou 2 hostující národopisné 

soubory. Budou vylepeny 2 druhy plakátů -  jeden na sobotu- hodová veselice, druhý na pátek a 

neděli-doprovodný program.

Ad g)

V diskuzi paní Sosíková vysvětlila podmínky pro vystavující autory v galerii LíPa



Po skončení zasedání Kulturní komise členové navštívili vernisáž výstavy s názvem Očima Michala
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Zasedání Kulturní komise bylo ukončeno v 18:35 hodin.

V Brně dne 8. 4. 2024

Přílohy:

č. 1 prezenční listina

č. 2 žádost o používání nebytových prostor

Zapsala: Jaroslava Vorálová Hana Sosíková 

předsedkyně KK
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